

## **Communiqué Au Public**

Le Public est avisé que l'accès public à la Montagne du Morne Brabant **est fermé avec effet immédiat suite à un avis de vent fort qui est en vigueur à Maurice et ce jusqu'à 10h00 ce Samedi 12 août 2017.**

Le Public est avisé de ne pas prendre de risques.

Merci de votre compréhension.

**Le Morne Heritage Trust Fund**

**10<sup>th</sup> Août 2017**

## **Communique to the Public**

The Public is informed that the public access to Le Morne Brabant Mountain **is closed with immediate effect. This is due to a strong wind warning in force in Mauritius which will last up to 10.00 on Saturday 12<sup>th</sup> August 2017.**

The Public is advised not to take any risk.

We thank you for your understanding.

**Le Morne Heritage Trust Fund**

**10<sup>th</sup> August 2017**

## **Strong Winds Warning Bulletin**

Thu, Aug 10, 2017

**COMMUNIQUE SPECIALE DE LA METEO EMIS A 11H15 CE JEUDI 10 AOÛT 2017.**

**UN AVIS DE VENT FORT EST EN VIGUER A MAURICE, RODRIGUES ET ST-BRANDON ET CE JUSQU'A 10H00 LE SAMEDI 12 AOÛT 2017.**

### **SITUATION GÉNÉRALE:**

Le fort anticyclone influence le temps et l'état de la mer dans la région de Maurice, Rodrigues et de St-Brandon.

### **APERÇU DU TEMPS**

Le vent du sud-est se renforcera davantage et les rafales pourraient atteindre les 90 km/h dans les endroits exposés. La haute mer sera forte à très forte avec des vagues en moyenne de l'ordre de 4,0 mètres.

L'air relativement froid émanant de l'anticyclone entraînera une chute de la température d'environ 2 °C sur la région.

Les plus fortes rafales enregistrées durant les dernières 12 heures jusqu'à 10h00 ce matin sont comme suit:

#### **Maurice**

*Montagne des Signaux: 84 km/h*

*Le Morne: 79 km/h*

*Port-Louis: 72 km/h*

*St. Felix: 68 km/h*

*Vacoas: 67 km/h*

*Champs de Mars: 65 km/h*

#### **Rodrigues**

*Patate Theophile: 68 km/h*

*Citronnelle: 61 km/h*

*Pointe Canon: 61 km/h*

#### **Précautions:**

Il est conseillé au public d'être très prudent sur les routes en raison de gros vents de travers et aussi lors des manœuvres en hauteur.

Les sorties en haute mer ainsi que dans les lagons surtout du Nord-Est, de l'Est et du Sud sont fortement déconseillées.

<http://metservice.intnet.mu/warning-bulletin-strong-winds-warning.php>

# Strong Winds Warning Bulletin

Thu, Aug 10, 2017

**SPECIAL COMMUNIQUE ISSUED BY THE MAURITIUS METEOROLOGICAL SERVICES AT 11.15 HOURS THIS THURSDAY 10 AUGUST 2017**

**A STRONG WIND WARNING IS IN FORCE IN MAURITIUS, RODRIGUES AND ST- BRANDON AND WILL BE SO UP TO 10H00 ON SATURDAY 12 AUGUST 2017**

## **GENERAL SITUATION:**

The strong anticyclone is influencing the weather and the state of the sea in the region of Mauritius, Rodrigues and St- Brandon.

## **Weather Outlook:**

The south-easterly wind will further strengthen and gusts may reach 90 km/h in exposed areas.

The open seas will be rough to very rough with significant wave height of the order of 4.0 metres.

The relatively cold air coming from the anticyclone will cause a drop in temperature of about 2 °C over the region.

The highest gusts recorded during the last 12 hours up to ten o'clock this morning are as follows:

## **Mauritius**

*Signal Mountain: 84 km/h*

*Le Morne: 79 km/h*

*Port-Louis: 72 km/h*

*St. Felix: 68 km/h*

*Vacoas: 67 km/h*

*Champs de Mars: 65 km/h*

## **Rodrigues**

*Patate Theophile: 68 km/h*

*Citronnelle: 61 km/h*

*Pointe Canon: 61 km/h*

## **Precautions:**

It is advised to be very careful on the roads due to strong crosswinds and also during manoeuvres on tall structures.

Ventures in the open seas as well as in the lagoons particularly to the North-East , the East and the South are not advised.